

Kwartiermakeroverleg Overheidsdienst Groningen – 18 mei 2015

Datum: Maandag 18 mei 2015
Tijd: 10.00-13.00 uur
Plaats: Min EZ, Bezuidenhoutseweg 73, ETM-overlegkamer-B noord-begane grond (10p)

Aanwezig:

Hans van der Vlist, Peter van Velzen, Jan Kleine, Gert-Jan Swaving, 5.1.2e, Peter Leeuw, 5.1.2e, 5.1.2e, 5.1.2e

0. Opening & Mededelingen

- Overleg op 1^e pinksterdag wordt verplaatst naar donderdag 28 mei om 9:30 (in ieder geval aanwezig Peter van Velzen, Hans van der Vlist en 5.1.2e). 5.1.2e zorgt voor aanpassing en locatie. **Actie** 5.1.2e
- Het overleg op 1 juni vindt plaats in Groningen (Waagstraat) om 10:30 uur. Jan regelt – als dit nodig is - zaal. **Actie Jan Kleine**

1. Verslag kwartiermakeroverleg d.d. 4 mei jl.

- Peter zal verslag nog nasturen **Actie Peter van Velzen**

2. Voorbereiding gesprekken met Hans Alders 18/5 en 20/5

- Maandagavond (18 mei) is er een gesprek met Hans Alders. Jan Kleine zal vragen naar de verwachtingen die Hans Alders heeft voor woensdag (20 mei) **Actie Jan Kleine**
- Gesprek van 20 mei wordt verlaat naar 16:30 uur. Vanuit EZ zal Hans Alders worden geïnformeerd over wie wat intern doet. Peter checkt wie aanwezig kan zijn **Actie Peter van Velzen**. Vincent geeft dit ook door aan 5.1.2e en 5.1.2e **Actie** 5.1.2e 5.1.2e
- De agenda van Hans Alders wordt tot 1 juni beheerd door via 5.1.2e (5.1.2e 5.1.2e).

3. Voortgang Organisatiebesluit

Het organisatiebesluit Overheidsdienst Groningen wordt doorgenomen. 5.1.2e is aanwezig omdat zij betrokken is voor het maken van het organisatiebesluit. Onder andere onderstaande opmerkingen worden gemaakt die zullen worden verwerkt. **Actie:** 5.1.2e & 5.1.2e Als er naast deze opmerkingen nog andere opmerkingen zijn, kunnen die rechtstreeks naar 5.1.2e

Opmerkingen

- De woordkeuze uit de governance notitie is leidend bij definities. **(afpraak)**
- Hans Alders is verantwoordelijke voor het voorwoord.
- Inleiding wordt gemaakt als de inhoud definitief is.
- Bij pagina 6 moet niet specifiek B&W genoemd worden.
- Termen "omgevingsdienst" en "dienst van NCG" moeten verbonden worden.
- Ergens moet vermeld worden dat het een proces betreft waarbij we 'op een rijdende trein stappen'. De focus moet dus liggen op dat we gestart zijn en leren om te versnellen.
- Bij 1.3. moet het woord 'pilots' vervangen worden door 'projecten' of dient de hele titel vervangen te worden door 'leren uit de praktijk'.
- Onder 2 (context en doel) moet de mijnbouwwet weg.

- Bij 2.1 is de onderzoeksraad toegevoegd. Die kan weg.
- Bij 2.2 dient vermeldt te worden dat de hoofdrol van de NCG het faciliteren is.
- Bij 3.4 is het voorstel om het krachtenveld niet met een schema aan te duiden. Er kan beschreven worden dat de NCG met allerlei partijen opereert.
- Paragraaf 3.5 en 3.6. kunnen mogelijk samengevoegd worden.
- Bij 4 (financiën) kan bij de tabel vermeld worden dat het een voorlopige financiële raming betreft, zoals die nu in hert meerjarenprogramma is opgenomen. Daarnaast de wens om de 3^e alinea zodanig aan te passen dat het aansluit bij het instellingsbesluit waarin geen beperkingen staan voor het budget.
- Mogelijk kan het middenstuk er bij 4 ook uit. Hiermee is men akkoord.
- Hoofdstuk 5 houdt verband met hoofdstuk 7 en 8 van de contourenschets. Deze zullen hier ingevoegd worden.
- Donderdag 21 mei zullen Gert-Jan, Jan en Peter overleggen over hoofdstuk 5. De resultaten worden teruggekoppeld aan **5.1.2e Actie Peter van Velzen, Jan Kleine, Gert-Jan Swaving**
- Bij hoofdstuk 6 geeft **5.1.2e** aan dat uit de laatste versie van de Governance notitie de meest recente afbeeldingen gehaald kunnen worden.
- Bij hoofdstuk 7 wordt besproken dat de NCG een eigen OR krijgt. Tijdens het opzetten van de organisatie zal de ORK deze functie vervullen.
- Bij hoofdstuk 8 Komt naar voren dat vanaf juli mensen geworven zullen worden. Jan Kleine en Peter van Velzen praten door over de basisformatie en koppelen de uitkomst deze week (week van 18 mei) terug naar **5.1.2e Actie Peter van Velzen en Jan Kleine**
- Planning is om op 1 juli een definitief VoB te hebben. Het stuk zal 1 juni geagendeerd worden bij de vergadering met Hans Alders.

4. Contourenschets/ondernemingsplan

- Hoofdstuk 7 en 8 van de contourenschets komen bij het organisatiebesluit. De discussie richt zich dus op hoofdstuk 1 t/m 6. Peter Leeuw geeft aan dat er gekeken moet worden naar de wijze van formulering. Daarnaast mist hij bepaalde elementen in relatie tot waar het de gevoelens van de lokale bevolking betreft. Hans van der Vlist en Peter Leeuw zullen hierover in gesprek gaan na de Dialoogtafel a.s. donderdag. **Actie Peter Leeuw en Hans van der Vlist**
- Bij hoofdstuk 2 pleit Peter Leeuw voor de focus op veiligheid en perspectief. Dit kan door 'veiligheid' en 'perspectief' als basiswaarden te definiëren en de rest als uitgangspunten. Mogelijk komen er nog meer termen bij, n.a.v. het gesprek tussen Hans van der Vlist en Peter Leeuw.
- Omdat Peter van Velzen de vergadering moet verlaten worden de financiën besproken. Peter van Velzen verzoekt om terughoudend te zijn en kritisch te kijken waar geld wordt uitgegeven. Dit i.v.m. de grote bedragen die op korte termijn worden uitgegeven.
 - Peter van Velzen zal met FEZ hierover overleggen. **Actie Peter van Velzen.**
 - Peter zal met Hans van der Vlist bellen over het budget en de brief die aan Mark Dierikx is gericht. **Actie Peter van Velzen**
 - **5.1.2e** zal de vragen/ontbrekende elementen t.a.v. de financiering van de 18 opdrachten z.s.m. boven tafel krijgen. **Actie 5.1.2e**
- Gert-Jan Swaving geeft aan dat er mogelijk meer opdrachten bijkomen die dan doorgenummerd kunnen worden (o.a. opdracht AMP – Aanvullend Maatregelen Pakket)

5. Voortgang opdrachten

- De G11 heeft het gevoel dat de aanpak van de omgevingsdienst ouderwets en planologisch is. Uit een gesprek kwam naar voren dat dit met name wordt veroorzaakt door woordkeuzes. Daarnaast ging het gesprek over sectoraal versus integraal denken. Heeft het breed aanvliegen van de opdrachten recht aan de problematiek. Moet er niet adequater gehandeld worden?
- Het visiedocument wordt rondgestuurd door Jan. **actie Jan Kleine**
- Afgesproken is dat **5.1.2e** een voorstel doet voor opdracht 6. Daarnaast zal Hans van der Vlist de contourenschets bewerken waarna Peter Leeuw zal kijken naar de woordkeus en concrete voorstellen doen voor aanpassingen. **Actie Hans van der Vlist & Peter Leeuw**
- Het stuk van **5.1.2e** moet passen binnen de contourenschets/ondernemingsplan.
- Hans van der Vlist stuurt kaderstelling 17 opdrachten door. **Actie Hans van der Vlist**

6. Terugkoppeling

- **5.1.2e** zal nog met Peter van Velzen spreken over de commissie Meijdam. **Actie Peter van Velzen**
- Hans van der Vlist geeft aan dat hij met **5.1.2e** gesproken heeft over de ontruimingsnorm. NPR-Commissie adviseert om bij een risico van 10^{-3} meteen te ontruimen. De vraag is nu waar de regie in het proces rondom prioritering zal landen. Is dit iets voor de NCG?

7. Overig/Rondvraag

n.v.t.